
1 

 

      
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

REFERAT AF KREDSBESTYRELSESMØDE 
D. 24. marts 2022 

 
Venlig hilsen 

 
 Tina Hansen  

Næstformand 

 

 
Dagsorden   Beslutninger 

Deltagere: Ann, Maria Boline, Maria 

Burmeister, Matilde, Vivi, Lone, Lars, 

Pernille, Klaus, Lisbeth og Tina 

 

 
 

 
 

Afbud: Ulla 

 

 

 

Ref.:  Tina Hansen 

 

 
1. 

Bemærkninger til referat og 

beslutninger fra sidst 

 

Intet 

2. Beslutningspunkter  

 

2.a. Generalforsamling – Kongres    

 

 

 

 

 

 

 

 

Da det i år er generalforsamling uden valg, 

er der mulighed for et kort oplæg, gerne i 

den humoristiske genre. Send gerne 

hurtigt forslag til Tina. 

GF afholdes i DGI huset i Vordingborg. Vi 

skal huske at komme omkring 

overenskomstfornyelse, på det private 

område. 

Til kongres den 9-11 november mødes vi 

Socialpædagogernes 

Landsforbund 

 

Kæpgårdsvej 2 A 

4840 Nr. Alslev 

 

Telefon 7248 6500 

Fax 7248 6510 

 

 

 

 

 

Ref.   

J.nr.   

 

 



2 

 

 

 

 

 

 

 

2.b. Velkomstmøder 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2.c. Folkemøde Møn 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2.d Lokal lønpolitik  

 

 

 

 

2.e. Undersøgelse blandt AMR ‘er  

 

 

 

 

 

 

2.f. Økonomi  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

til maden tirsdag aften. Klaus overvejer at 

fremsætte forslag om PFF problematikken, 

for at sikre, der stadig arbejdes med det. 

Lisbeth og Tina formidler dette videre til 

SLC. 

 

Der var et ønske, om fortsat at afprøve 

velkomstmøder: Obs på, at fastlægge 

datoerne i god tid og at 

tillidsrepræsentanterne fortæller deres nye 

medlemmer om det + når der ringes til 

nye medlemmer, fra kontoret. + at 

styregrupperne fra familieplejerne også 

formidler det. Kunne være godt at afholde 

det flere steder i kredsen, så der ikke 

skulle køres så langt. 

 

Afholdes 19+ 20 august. 

FH Vordingborg arbejder på at have et 

stort fælles telt med egen debatscene. Det 

øger mulighederne for en god placering. 

Der bliver 2 arbejdsgrupper (som skal 

koordinere undervejs ) Fredag, for de 

unge: Ann, Maria Boline, Maria 

Burmeister. Maria Boline tovholder på at 

kalde dem sammen. Lørdag: Klaus, 

Lisbeth og Lars. Klaus er tovholder. Muligt 

emne til debat om lørdagen: Rekruttering, 

arbejdspladsfastholdelse. Kom gerne med 

forslag til medlemmer i panelet. Når 

planlægningen er lidt videre, skal der laves 

oversigt over, hvem fra bestyrelsen, der 

hjælper hvilke dage. 

 

I lønstrategien er der indarbejdet 

bemærkningerne fra sidste møde. Det er 

herefter godkendt pr. 24 marts 2022 og 

bliver lagt på hjemmesiden. 

 

Forslaget blev godkendt med følgende 

bemærkninger: Der skal være en 

indledning med formålet med 

undersøgelsen + der skal laves et 

spørgsmål om hvor meget tid de har til 

rådighed til opgaven. 

 

Ansøgningen fra seniorsektionen blev 

imødekommet. Fremadrettet lave Lisbeth 

en skabelon til at skrive aktiviteterne ind i, 

for at få alle oplysninger med. Lisbeth 

tager snakken med seniorsektionen. I 

budgettet bliver der lavet en overordnet 

ramme, som der kan søges til, for det 

efterfølgende år. Det gælder for 

ledersektionen, familieplejestyregruppen 

og seniorsektionen. Ansøgningen skal 

sendes til kredsbestyrelsen senest 15 

november. 

Familieplejestyregruppen søger om 
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2.g. Hovedbestyrelsesmateriale 

 

 

 

betaling fors styregruppen til 

landskonferencen. Beløbet blev bevilliget 

og der opfordres til fælles kørsel. 

Hjælp til Ukraine: Der var et ønske om at 

afvente en beslutning, om at støtte 

Ukraine, så det kommer på som punkt 

næste gang. Obs på at mange vil hjælpe 

nu, måske er det mere relevant senere. Et 

ønske om at der blev støttet noget lokalt 

og måske også noget bredere end 

Ukraine. Obs på, at vi ikke bare betaler for 

noget, som er en kommunal udgift. 

Ellers generel snak om økonomien i SL + 

medlemstal. 

 

Vi håber på ind put til, hvordan vi får 

engageret medlemmerne i næste års 

overenskomstforhandling for det private 

område. Måske det kunne være en ide, at 

inddrage tillidsrepræsentanterne mere. 

Vedr. Medlemsundersøgelsen, så sættes 

den på dagsordenen på næste KB møde. 

Både undersøgelsen på landsplan og 

kredsrapporten sendes rundt. 

 

 

3. 

Lukket punkt  

 

4. 

Orientering fra: 

 

4 a.  

Nyt fra diverse udvalg samt nyt i 

bestyrelsen 

 

Tina, Arbejdspladsudvalg: Der er besluttet 

mulighed for at frikøbe 

tillidsrepræsentanter nogle timer, på 

arbejdspladser med stort organiserings 

potentiale. + Der bliver lavet forskellige 

ekstra tilbud til tillidsrepræsentanter med 

fokus på synlighed og organisering. 

Klaus, Fagligt selskab: Første forsøg på at 

lave regionalt tilbud om 

medlemsarrangement om selvskadende 

adfærd gik i vasken. Der arbejdes på at 

lave et nyt. 

Lone, Seniorsektionen: der er kommet en 

del nye i bestyrelsen fra september 2021. 

Det har været en udfordring, at få 

årsplanen og diverse aktiviteter på plads. 

Den nye organisering af faglige seniorer 

skal drøftes den 19. april. Der er lagt op til 

flere lokalafdelinger. Der var 16 til 

årsmødet tidligere på ugen. Det skal 

undersøges, om der kan laves 

arrangementer, der taler mere til mænd. 

Ann, Familieplejerne: Der var genvalg til 

de samme, i styregruppen og 

kommunerne. Der er fokus på, hvordan de 

kommer i dialog med medlemmerne og pt 

er de i gang med en ringerunde, hvor de 

ringer rundt kommunevis. Der har været 
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brunch den 8. marts og der arbejdes på at 

tilbyde noget lignende rundt omkring i 

kredsen. De vil prøve med små oplæg 

sammen med netværksaktiviteterne. 

Ledersektionen: Vil afprøve et nyt tilbud 

med velkomstmøde over teams. Det første 

afholdes efter sommerferien. I lige år er 

der en regional konference for ledere, 

sammen med kreds Midtsjælland og i ulige 

år en landsdækkende konference. Ønske 

om at lave noget et medlemsarrangement 

om ny forskning / teori om ledelse. 

Matilde, Uddannelse udvalg: Fokus på det 

lave antal studerende, som har søgt ind på 

pædagoguddannelsen + at mange 

studerende 12 % forskellige udfordringer 

og flere ønsker deltid. Det er et problem, 

at studiestederne ikke forbereder 

praktikstederne, på de forskellige 

skånehensyn. Det kan give ekstra 

udfordringer i praktikken. I SL Østjylland 

er der lavet en særlig HF pakke, som 

forbereder til uddannelsen. Vi skal sende 

de oplæg vi holder om etik til Tine maj 

Holm, som samler de forskellige oplæg. 

Nyt i bestyrelsen: Det var nogle 

spændende dage, men med et massivt og 

langt program.  

Nyt fra kontoret: Da der er personaledag 

den 30. maj, er der brug for hjælp på 

telefonen: Lone og Vivi tager telefoner den 

30. maj om eftermiddagen. 

4 b. 

Status på planlægning af 

medlemsarrangementer  

Der arbejdes på et oplæg med Kjeld 

Fredens i foråret. 3 kvartal en kursusdag 

om autismespekter forstyrrelser og 

november et om at forbygge 

omsorgstræthed, med fokus på 

egenomsorg.  

5. Nyhedsbrev Matilde laver et indlæg til næste 

nyhedsbrev om TR netværkets 

arrangement med Freddy Meyer. 

Seniorsektionen overvejer også et lille 

skriv om deres arbejde. Oplagt med lidt 

fra de forskellige styregrupper. 

6. Næste kredsbestyrelsesmøde Næste kredsbestyrelsesmøde er den 2. 

juni 2022.  

7. Evt. Klaus spurgte indtil, om SL havde en 

klimaprofil? Der var enighed om, at det 

ville være fint at spørge om på 

kongressen. 

 

 

 

 

 

 


